
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Message from the Governor General on 

the 10th Anniversary of Honouring Indigenous Peoples (HIP) 
 

I am pleased to convey my warmest greetings to everyone celebrating the 

10th anniversary of HIP. 

 

As a proud Inuk and as governor general, I have seen first-hand the positive 

impacts of the energy and efforts invested toward reconciliation. Over the 

past decade, HIP has dedicated itself to strengthening relationships between 

Indigenous and non-Indigenous peoples, creating meaningful partnerships, 

and working collaboratively to address social, environmental and cultural 

challenges. I am particularly hopeful for the future when I learn of initiatives 

like HIP’s National Youth-to-Youth program, which encourages young 

people to engage in environmental sustainability, outdoor experiences and 

stewardship of the land.  

 

We have indeed made strides in reconciliation in recent years, but much 

remains to be done in building a brighter, more inclusive future for all. 

Congratulations to HIP’s staff, volunteers and partners for committing 

yourselves to action and taking meaningful steps on the road to 

reconciliation.  

 

I wish you a wonderful celebration. 

  

Mary Simon 

 
 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Message de la gouverneure générale à l’occasion du  

10e anniversaire de Honouring Indigenous Peoples (HIP) 
 

J’ai le plaisir de transmettre mes salutations les plus chaleureuses à toutes les 

personnes qui célèbrent le 10e anniversaire de HIP. 

 

En tant que fière Inuite et en ma qualité de gouverneure générale, j’ai pu 

constater directement les retombées positives de l’énergie et des efforts 

déployés en faveur de la réconciliation. Au cours de la dernière décennie, 

HIP a cherché à renforcer les relations entre les peuples autochtones et non 

autochtones, à établir des partenariats fructueux et à travailler en 

collaboration pour relever les défis sociaux, environnementaux et culturels 

de l’heure. Je me sens optimiste pour l’avenir lorsque je vois des initiatives 

telles que le programme national Youth-to-Youth de HIP, qui stimule les 

jeunes à pratiquer la durabilité environnementale, les activités de plein air et 

l’intendance de la terre. 

 

Nous avons réalisé des progrès notables en matière de réconciliation au cours 

des dernières années, mais il reste encore beaucoup à faire pour construire 

un avenir plus prometteur et plus inclusif pour tous. Félicitations au 

personnel, aux bénévoles et aux partenaires de HIP pour votre volonté de 

faire avancer les choses et de poser des gestes concrets en faveur de la 

réconciliation. 

 

Je vous souhaite une excellente célébration. 

  

Mary Simon 

 
 


